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31. maj 2023 

AØB 

Projektgruppemøde 30. maj 2023 - opsamling 
Link til dagsorden for projektgruppemøde 30. maj 2023 

Næste projektgruppemøde mandag 26. juni kl. 19 i Klubhuset 

 

Deltagere 

• Lena Stokbæk Styrk, projektgruppen,  lenasstyrk@gmail.com, tlf. 21 91 59 86 (tovholder frivillige) 

• Leif Jacobsen, ressourceperson, krovej3@outlook.dk, tlf. 20 22 08 92 

• Trille Jacobsen, Lokalrådet, trille.g.jacobsen@gmail.com, tlf. 61 75 46 73 

(tovholder beplantning) 

• Alice Øvlisen Brun, Lokalrådet, alice.brun@godmail.dk, tlf. 25 21 35 58  

(tovholder økonomi og godkendelser) 

• Peter Skrydstrup, projektgruppen, peter@vvd.dk, tlf. 40 18 43 40  

(tovholder jordarbejde og belægning, byggepladsen, kontakt med Jacob Rahr) 

• Jon Bak, ressourceperson, Wb.jblf@gmail.com, tlf. 53 63 04 17 

• Lau Møller, tovholder for projektgruppen, lauam2@gmail.com, tlf. 28 71 88 15  

(tovholder Multipladsens etablering) 

 

Link til hjemmesidens underside Projektgruppens materiale med diverse bilag til projektet. 

 

 

Opsamling 

 

1. Etablering af pladsen 

 

a. Byggeprojektgruppen 

Lau er i løbende kontakt med Tanja. Spørgsmål og ønsker til Uniqa og modsat går gennem Lau. 

Tanja kontakter selv Jacob Rahr direkte. 

Tanja kommer på mandag, hvor Lau mødes med hende. Lau skal informere hende om, at 

flisegruppen har taget ½ palle af Uniqas støbecement. (ref.: Lau, vil du spørge Tanja, om der er 

noget vi skal gøre i forhold til placering og fastgørelse af de to affaldsspande.) 

Uniqa arbejder ikke på pladsen i denne uge. Kommer med flere mand/k i næste uge. Forventer 

at være færdige fredag 23. juni. 

 

b. Flisegruppen 

Har udført et imponerende arbejde i weekenden.  

Det er aftalt med Tanja, at Uniqa laver en gummikant i mellemrummet mellem bandens 

https://visbynet.dk/wp-content/uploads/Projektgruppemoede-30.-maj-2023-dagsorden.docx.pdf
mailto:lenasstyrk@gmail.com
mailto:krovej3@outlook.dk
mailto:trille.g.jacobsen@gmail.com
mailto:alice.brun@godmail.dk
mailto:peter@vvd.dk
mailto:Wb.jblf@gmail.com
mailto:lauam2@gmail.com
https://visbynet.dk/lokale-udviklingsplaner/lup/multipladsen-et-aktivt-og-uformelt-moedested/projektgruppens-materiale/
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yderside og fliserne. Uniqa fjerner selv fliserne, hvor stolperne skal placeres. Peter foreslår, at 

der lægges gummi rundt om stolperne, hvis der er gummi nok til det. 

Der var opbakning til Peters forslag om at imprægnere fliserne.  

- Lau indkøber imprægneringsmiddel og hvad der ellers skal bruges.  

- Lau kontakter næste weekends frivillige og spørger om de vil skylle/rense og 

imprægnere fliseområderne. Opgaven udføres formentlig fredag, hvor Lau selv 

kan være til stede. Resten af weekenden ikke behov for frivillige. 

- Lau informerer Lena om tidspunkt for arbejdet, så Lena kan sørge for 

forplejning.  

- Lena bestiller (formentlig sandwich hos Spar, som skal sende regning til 

Lokalrådet) og spørger Anja om hun vil hente og står for forplejningen. 

Der skal graves ud til faldgrus i klatreområdet med sandkant ind mod multibanens bande i løbet 

af denne uge. Faldgrus skal fyldes op til 2,5 cm under flisekant både ved klatreområde og 

hængekøjer. Jacob er ansvarlig for udgravning, fjernelse af sand (noget bruges til opfyldning) og 

påfyldning af faldgrus. 

Peter foreslår, at der sættes plexiglas bag de små mål ud mod klatreforløbet og på sydsiden af 

det vestlige store mål, så der ikke sparkes faldgrus ind på banen. 

c. Frivillige (Lena) 

Der er p.t. ikke flere frivilligopgaver end dem, der er defineret til førstkommende weekend. Der 

bliver brug for frivillige igen til efteråret, når der skal plantes. 

Lau aflyser weekend 3. 

 

d. Indkøb (Trille) 

Der er pt. nok på lager. 

 

e. Støbning til lysmast 

Lau beder EL-Huset støbe fundament til lysmasten, da det skal gøres, før påfyldning af faldgrus. 

Lysmasten kan ikke tages i brug, før der er givet byggetilladelse.  

 

f. Muld og græssåning 

Jacob udjævner muld (og sand). Det er bedst at vente med græssåning til efteråret, hvor det 

slår rod i stedet for at tørre ud). (ref.: hvem giver Jacob besked? Skal Jacob fortsat gøre det til 

efteråret, eller skal det gøres af frivillige?) 

Peter foreslår, at der, indtil der sås græs, lægges plader hen over de forventede gangarealer til 

Multipladsen, så der ikke slæbes for meget jord ind på banen.  

 

g. Uniqas levering 

Jacob vibrerer multibanen og retter af efter direkte aftale med Uniqa. 

Grafik på multibanen udføres, når Uniqas ”malere” er i området. Idrætsforeningen ønsker, at 

der streges op til fodbold, volley, badminton, basket og med midterstreg. Peter foreslår, at 
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børnene på pizzamødet kan foreslå valg af farver. 

 

 

2. Lån & Læg på plads - skab 

Arne bygger skabet ud fra Jons tegninger. Lau beder Arne selv købe materialerne i Bygma, hvor 

Idrætsforeningen har en konto.  

Jon sørger for indretning af skabet med diverse holdere. 

Alice giver Lau besked, når Nordea Fonden har behandlet ansøgningen om tilskud til sportsrekvisitter, 

hvorefter Lau bestiller (uanset om der er givet ekstra bevilling eller ej.) 

Eventuelt indkøb af bolde med Multipladsens navn må fortsat afvente den endelige navngivning. 

 

3. Udgifter i projektet v/Alice 

Alle udgiftsbilag skal stiles til:  

Visby Lokalråd, Multipladsen (evt. cvr. nr. 31 97 06 79) 

Alle udgiftsbilag skal sendes eller afleveres til Alice: 

alice.brun@godmail.dk – fysisk adresse: Parkvej 7, Visby 

 

Jacob Rahr deltog i mødet og besigtigede pladsen med medlemmer af projektgruppen og følgende blev 

aftalt: 

- Jacob udfører arbejdet inden for den økonomiske ramme, der tidligere er aftalt (to ordrebekræftelser 

af 9. marts samt fliseordre). Alice afleverer ajourførte ordrebekræftelser til Jacob på adressen. 

- Jacob graver ud i klatreområdet og fjerner sandet, hvoraf noget kan anvendes til supplering af muldlag 

- Klatreområdet er blevet større, og Jacob leverer det nødvendige ekstra faldgrus 

- der er ikke lagt dug/membran i området 

- Jacob har leveret 15 m3 støbemix, der ikke var med i ordren 

 

Gruppen tilslutter sig, at Peter sender faktura på diesel, klinger m.v., som han har indkøbt til 

flisearbejdet. (Ref: er modtaget via Else) 

 

Restpartiet af fliser kan ikke returneres, og de kan ikke sælges til en rimelig pris. Fliserne bliver liggende 

til eventuel senere brug ved Klubhuset eller andre steder. 

 

4. Formelle dokumenter og aftaler 

Landzone- og byggetilladelse på lysmast afventes fortsat. 

Alice søger ibrugtagningstilladelse hos Tønder Kommune, når pladsen er ved at være færdig. 

 

5. Frivilligt arbejde – opdatering af opgaveliste v/Lena 

Der er ydet så mange timers frivilligt arbejde, at der ikke er brug for yderligere registrering. 

 

Opgave Antal  

frivillige 

Dato Klokkeslæt 

Imprægnering af fliser 2-3 2. juni  

mailto:alice.brun@godmail.dk
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Opgave Antal  

frivillige 

Dato Klokkeslæt 

Nedtagning af byggepladshegn    

Beplantning ved Multipladsen     

Beplantning på arealet omkring Multipladsen    

Forplejning    

6. Pizzamøde for byens børn og unge 

Alice og Sine fra VIF faciliterer mødet, der afholdes tirsdag 20. juni kl. 17-19 i/ved Klubhuset. 

Vi laver en seddel med en skriftlig invitation, som vi via forældrene (Os fra Visby) beder børn fra 

årgangene 0. klasse og opefter om at dele ud til deres klassekammerater fra Visby (sogn). Tilmelding 

dagen før af hensyn til pizza-bestilling. Mødets indhold: 

- fremvise pladsen 

- drøfte, hvordan vi kan hjælpes ad med at passe på pladsen 

- drøfte, om der er opgaver, der kan og skal varetages af nogle af de unge/store børn 

- drøfte og udvælge idéer til indvielsen (OBS, at nogle aftaler er/er ved at blive indgået) 

- drøfte, om der skal særlige initiativer til for at pladsen bliver brugt 

- forslag til navn på pladsen 

- ønsker til grafik på multibanen 

 

 

7. Skilte til Multipladsen 

Økonomiske bidragsydere 

Opbakning til tosidet skilt med tilblivelseshistorien på side 2, hvis det er muligt. Alice kommer med 

konkret forslag til næste møde (vi skal alligevel afvente navn på pladsen). Skiltet skal givetvis støbes 

fast. 

 

Lån og læg på plads – Forslag A4 skilt på døren 

 

Alice bestiller skilt. 

 

 

 

Kontaktoplysninger ved fejl og mangler 

Alice køber udendørs A4 ramme til udskifteligt indhold, der sættes op på redskabsskuret ved 

skydedøren. 

 

8. Indvielse 

Officiel indvielse lørdag 5. august kl. 10.30 – 11. Aktiviteter på Multipladsen om eftermiddagen. 

a. Borgmester Jørgen Popp Petersen har givet tilsagn om at afholde åbningstalen. 

b. Lokale talere. Har Lau sagt ja? Vi spørger deltagerne i pizzamødet, om der er en taler eller to. 

c. Navn på pladsen offentliggøres og vinderen får en kurv. 

d. Lån & Læg på plads – skabet åbnes 

Lån & Læg på plads 
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e. Skiltet med økonomiske bidragsydere afsløres 

f. Klippe-snor. Vi beder om forslag til event på pizza-mødet. Trille foreslår, at alle danner ring om 

Multipladsen med en rød snor, som alle klipper et stykke af.  

g. Alice udarbejder pressemeddelelse og sender invitation til: økonomiske bidragsydere, 

repræsentanter for forvaltningen, Uniqa og Jacob Rahr, evt. andre leverandører 

h. Forplejning til inviterede gæster: en Visby-burger og/eller grillpølser med øl og vand, samt kaffe og 

kage. Gæsterne får udleveret madbillet og drikkevarebilletter, som bruges som betaling i teltene. 

i. Intet kagebord 

j. Mikrofon og højttalere 

Peter spørger præsten, om vi kan låne menighedsrådets anlæg 

k. Aktiviteter på Multipladsen om eftermiddagen 

- Tønder Basketballklub forventer at kunne sende et par unge mennesker 

- Line Winkel Nielsen foreslår kontakt til GAME Streetmekka Esbjerg, hvis vi vil have parkour 

- Vi beder deltagerne i pizzamødet komme med forslag. Måske vil de selv stå for aktiviteter? 

l. Gaver/kurv til udefrakommende 

Ingen gaver til borgmester og gæster. ”Kurv” eller andet til eventuelle aktivitetsansvarlige. 

 

9. Udvidelse af projektet 

Peter har købt en toiletvogn, som han tilbyder kan stå på pladsen. 

Idrætsforeningen har ønsker om at renovere Klubhuset, hvilket vil være en længere proces afhængig af 

ambitionsniveauet. Jon opfordrer til at tænke stort, hvilket øger chancerne for fondsmidler. Etablering 

af handicaptoilet med pusleplads udgår som udvidelsesemne til Multipladsen, så det i stedet kan 

integreres i renoveringsplanerne. 

Alice forventer indtil videre fortsat, at der er et beløb på ca. 200.000 kr., svarende til Toosbuy Fondens 

støtte til rådighed. Vi skal kunne sende dem et konkret anvendelsesforslag i år, så bevillingen ikke 

”forældes” – og så projekt Multipladsen snart kan se sin afslutning. 

På næste møde fremlægges tre konkrete forslag til aktivitetsudvidelse: 

- Trille: nedgravet hoppeborg  

- Lau: pumptack/cykelbane 

- Peter: galge/bane til cykelringridning 

For begge muligheder obs på: placering, pladskrav, sikkerhedsafstand, driftsudgifter, vedligehold, krav 

til tekniske installationer, krav til underlag. 

Uanset hvad vi udvider med, skal der søges landzone- og byggetilladelse. 

 

10. Beplantning 

Trille og Jon laver en oversigtstegning med anden beplantning, eksempelvis LAR-bede, og cleare den 

med Danni fra Vej & Park. 

Kirsebærlaurbær til opholdsområderne indkøbes, når det bliver plantetid. Alice har aftalt med LAG-

koordinatoren, at bevillingen til belægning og beplantning alene anvendes til belægning, og dermed er 

beplantningen uafhængig af LAG-bevillingen. 
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11. Diverse – herunder eventuelt og emner til næste møde 
 

Fotomateriale 

Jon har endnu ikke modtaget alt fotomateriale, vil gerne have mere. Det er et større 

redigeringsarbejde. 

 

Fremtidig græsslåning 

Idrætsforeningen skal selv stå for vedligehold af 1 meter rundt om Multipladsen. Lau overvejer, om det 

kunne være relevant med en robotplæneklipper. 

 

Åbning af pladsen 

Pladsen åbner, når vi har fået tilladelse til ibrugtagning.   

Det skal markeres, men ikke på et niveau, så det kommer til at ligne en indvielse. Vi kan opfordre folk til 

at medbringe picnickurv.  

Indtil indvielsen må brugerne af pladsen selv medbringe bolde m.v. 

 

Punkter til næste møde 26. juni 

- fastsættelse af tidspunkt for åbning af pladsen og annoncering 

- valg af navn til Multipladsen og udtrækning af vinder blandt forslagsstillerne 

- udvidelsesforslag 

- diverse opfølgning 

 


